
 
 

   
 

Referat 

Til Hovseter skoles Driftsstyre;  

Karsten Wakeford-Wesmann- politisk representant 

Live Bressendorf Lindseth – politisk representant 

Terje Bjøro – politisk representant 

Maja Myren – ansattes representant 

Alexandra Hannevold Koritzinsky  – ansattes representant 

Veronica Røkke- foresattes representant 

Benedicte Schibbye – foresattes representant 

Roger Eglum – ass. Rektor 

Karen Alexander- i 10 G elevrådsleder 

Kristian Skandsen- 10 B- nestleder i elevrådet 
 

Tid: 14.01.25, kl. 17.00 – 19.00 

Sted: Møterom 1 på Hovseter skole, Hovseterveien 74, 0768 Oslo 

Til stede;  

Fravær: Karen og Benedicte 

Sakliste 

1/25  Godkjenning av innkalling og sakliste til 14.01.25, og referat fra 03.12.24 

- Godkjent 

2/25  Skolens budsjett 2025 

- Ønskelig at rammen til velferdstiltak for ansatte økes hvis det blir 
muligheter for det. 

- Godkjent 

3/25   Strategisk plan 2025 



 
 

   
 

- Rektor gikk igjennom planen.  Hovseter fortsetter med samme 
strategiske plan som i 2024, og endrer planen neste år. 

- Godkjent 

4/25  Oppfølgingssaker: 

• Sak 44/24 Eventuelt:  

 

Valgfag Hovseter skole har en ordning hvor eleven får prioritert til det 
valgfaget eleven hadde forrige skoleår. Driftsstyret diskuterte saken, og vil 
drøfte saken ytterliggere på neste møte.       

Flertallet av driftsstyret ønsker at skolen fortsetter med ordningen 
som er gjeldene i dag.  

 
- Mobiltelefoner; elevene ønsker at det utarbeides et dokument som 

elevene tar med seg når de trenger å hente ut mobilen før skoleslutt. 
Det ble diskusjon rundt hvordan innlevering og oppbevaring av 
mobiltelefoner kan skje på en enda bedre måte. Det er fortsatt mange 
elever som ikke leverer inn. Hvordan kan vi forbedre dette? Saken tas 
opp igjen på neste DS-møte.  

Skolens ledelse opplever at elevene er flinkere til å levere mobiler 
nå enn ved skolesoppstart. Skolens ledelse tar og drøfter saken 
videre med elevrådet, slik at elevene opplever at inn- og utlevering 
er trygt. 

 

5/25   Elevenes saker 

- Ønsker enda flere aktiviteter i storefri. 
- Har hatt seminar med Ris og Midtstuen. 
- Elevene ønsker at det er litt mellomrom mellom vurderingene. 

6/25  Elevundersøkelsen 

- Rektor presenterte resultatene. Skolen vil arbeide videre med 
vurdering for læring, mobbing og elevmedvirkning.  

- Skolens mobbetall har gått ned, men de har ikke gått nok ned.  



 
 

   
 

- Skolen vil arbeide fremover med analyse av resultatene hvor både 
lærerteamene, elevene, elevrådet og ledelsen er involvert. 

- Vi ser nærmere på saken og arbeidet som skolen har gjort, på neste 
møte. 

7/ 25  Avtale tid for opplæring av nye DS-medlemmer 

- Rektor avtaler med de medlemmene som trenger opplæring, og 
gjennomfører opplæringen. 

8/25  Avtale møtetidspunkter for DS-møter i 2025. 

- Forslag til møtetidspunkt ble 12.03. og 14.05. 

9/25 Informasjon om status på skolens arbeid med LK20 og Dysleksi vennlig 
skole.  

- Alle elever som har dysleksi, blir kartlagt og får opplæring på de 
verktøyene som de har mulighet til å bruke. Skolen er i prosess når det 
gjelder å bli sertifisert som dysleksivennlig skole. 

- Skolens arbeid med LK20; Rektor  

10/25  Eventuelt 

- Sak til neste møte; hvordan håndterer skolen vold og trusler. 

  

   

Hilsen rektor Ronny Sollien Engebråten 


